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osNovNA Srola ..LJUDEVIT GAJ"
KRAPINA

ZAPISNIK

Sa 38. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj>> Krapina odrZane 10. 07.
1010. s podetkorn u 12.00 sati u prostorijama Matidne Skole u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Benc, Helena Hudi, Suzana Pracai6,
Ir an Zubi6, Jasna Sutlovi6 Pogadi6 i Katarina Posilovid.

Uz dlanove Skolskog odbora sjednici su nazodne ravnateljica Skole Vlatka DruZinec, tajnicaNevenka
Krsnik i radunovoda Biserka Konig (pod todkorn 2. dnevnog reda). Sjednicije nazodio i gradonadelnik
Grada Krapine, gosp. Zoran Gregurovi6 (todka 1.-3. dnevnog reda).

Izodni: Rajna Presedki - opravdano

! Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicr-r i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da ju na
s.iednici nazodno Sest dlanova pu Skolski odbor moZe clonositi pravovaljane odlLrke.

Za dana5nju s.iednicu pozivom je predloZen slijededi

DNEVNI RED:

l. Usvajanje zapisrrika sa 35, 36. (elektronidke sjednice) i 37 (elektronidke sjednice). Skolskog
odbora;

2. Dono5enje PolugodiSnieg financijskog obraduna OS ,,Ljudevit Gaj" Krapina;
3. Izvje5de o radu u II. polugodiStu 20l912020.Skolske godine;
4. Prijedlog za izmjenu dlanka 36. Poslovnika o radu Skolskih vije6a;
5. lzmjena dijela stolarije na zgradi Matidne Skole u Krapini;
6. Dragica Belo5evi6 * isplata tro5kova prijevoza za dolazak i odlazak s posla;
1. Infbnnacija o kadrovskim potrebama Skole u narednoj Skolskoj godini;
8. Pitanja i prijedlozi

Predsjednica Skolskog oclbora iznosi da gda. Dragica BeloSevi6 rrede dodi na sjednicu pa predlaZe da
se pod todkom 6. dnevnog reda raspravi zahtjev Daniiele Pavii Wasal koji.je zaprimljen 09^0;.2020. I

pozivom nije uvr5ten u dnevni red, jer je poziv poslan 02.01.2020.

Dnevtti red sa predloZenorn izmjenom je jednoglasno prihvaden pa se prelazi na rad po todkama
dnevnog reda"

Ad.1.) Jednoglasno su usvojeni zapisnici sa 35., 36. i37. sjednici Skolskog odbora.

Ad.2" Ravnateljica iradunovoda iznijeli su podatke o financijskorn poslovanju Skole zarazdoblje l.- 6.
mjeseca 2020. Ravnateljica iznosi da smo u navedenom razdoblju izvrSili di56enje tavanau Matidnoj
Skoli (odvoz glomaznog otpada /stari namje5taj/, le5ine i fekalije golubova). ii56enje je izvr5io
,,Salubris" iz Pregrade. U suradnji sa,,Krakomom" Krapina odvezeno je 7 kontejnera otpada. Na
tavanu su zatrpane rupe kroz koje su ulazili golubovi, a na Zljebove su na zapadnoj strani zgrade
postavljeni metalni Siljoi koji bi trebali spredavati zadrLavanje golubova na Skolskoj zgrad|
Nabavljen je fotokopirni stroj za Podrudnu Skolu Donja Semnica. Ispred Matidne Skole su uredeni
cvjetnjaci. S obzirom na epiderniolo5ku situaciju nabavljeni su dezinficijensi, maske irukavice.
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Pitanja i prijedloga nije bilo pa je Skolski odbor jednoglasno donio

ODLUKU
Donosi se PolugodiSnji financijski obradun OS" Liudevit Gaj" Krapina 2a2020. godinu.

Ad.3.) Ravnateljica je podnije izvje56e o radu u II. polugodi(tn201912020. Skolske godine. Na
podetku godine bile su donijete Izmjene i dopune Godi5njeg plana i programa rada i Kalendara rada
Skole vezano uz nadoknadu dana provedenih u Strajku. Realizirana su Skolska i dio Zupanijskih
natjecanja bududi da se od 16.03.2020. provodila nastava na daljinu pa nisu provedena sva Zupanijska
natjecanja. NaSa Skola bila je doma6in Lidrana Sto je najvede i najzahtjevnije natjecanje na Zupanijskoj
razini. Zapotrebe odrZavanja nastave na daljinu udenicima 5. i7 . razreda podijeljeni su tableti. Tablete
su dobili i udenici diji roditelji nisu mogli iste kupiti zbog slabijeg imovinskog stanja. Uditelji su se

izvanredno sna5li i preko no6i su se prilagodili novom nadinu rada. Prigodnim sadrZaji obiljeZenje
Dan Skole.

Nakon pobolj5anja epidemiolo5ke situac?je, 25. svibnja podela je redovna nastava u Skoli za udenike
I.-IV. razreda, dok su udenici V.-VIII. razreda do kraja Skolske godine imali nastavu na daljinu.
Provedeni su upisi udenika u 1. razred osnovne Skole, te upisi udenika osmih razreda u 1. razred
srednje Skole.

Skola se prijavila na 2 projektayezano uz opremanje udionice informatike. Provode se radovi na

uredenju instalacije za E-Skolu.
Od Ministarstva kulture primili smo 200.000,00 kuna za zamjenl stolarije na juZnom dijelu Skolske

zgrade. Dio sredstavaza zamjenu stolarije dobili smo i od osnivada Grada Krapine. Ministarstvo
znanosti i obrazovanja osiguraloje sredstva na nabavu 13 hibridnih radunala za podrudne Skole.

Nabavljena su didaktidka sredstva i pomagala prema iskazanim potrebama uditelja.
-Mira Benc postavlja pitanje u vezi uredenja udionice na otvorenom Sto je ravnateljica to predvidjela
u svom Programu rada ravnatelja.
-Ravnateljica - postoji nekoliko opcija o demu 6emo razmisliti i raspraviti.
-Gradonadelnik, gosp. Zoran Gregurovi6 iznosi da je do5lo do pada prihodazbogpandemije COVIDA
19. Iznosi da je razlog dolaska na ovu sjednicu prida da se ne odnosi jednako prema dvijema Skolama

u Gradu, odnosno da prednost pri financiranju daje OS A.Cesarca. To je netodno, jer postoje kriteriji
raspodjele prihoda. Proile godine dignuto je krovi5te na zgradi OS A.Cesarca i to treba rijesiti jer
postoji opasnost proki5njavanja. Ministarstvo znanosti osigurava 800/o sredstava, aGradKrapina20o/o.
Sljede6e godine ve6i dio sredstava dobiva ova Skola.

Nadalje gradonadelnik obrazlole projekt izgradnje kruZnog toka koji 6e jednim manjim dijelom morati
i6i prema Skoli, na dio Skolskog dvori5ta.. Zaizdavanje gradevinske dozvole morat 6e se rije5iti pitanje
imovinsko -pravnih odnosa.
I ove godine Grad Krapina sudjeluje u sufinanciranju nabave radnih biljeZnica za udenike dviju
gradskih Skola. Udenicima koji su na kraju ove Skolske godine imali odlidan uspjeh dodijelit 6e se

prigodna priznanja koja 6e se udenicima podijeliti na podetku nove Skolske godine.

Ad.4.) Predsjednica Skolskog odbora, gda. Helena Hudi, dala je prijedlog zaizmlenu dlanka 36.
Poslovnika o radu $kolskih vije6a. PredlaZe da se u navedenom dlanku propi5e mogu6nost da dlanovi
Skolskih vije6a pri dono5enju odluka mogu biti suzdrZani. Takoder predlaZe da se na zahtjev
odredenog broja dlanova Skolskog vijeia (npr. l/5) moZe o pojedinim pitanjima provesti tajno
glasovanje.
-Ravnateljica-na strudnim vijedima se odluduje o strudnim pitanjima. Mimoramo znati preuzeti
odgovomost za svoje stavove i odluke.
-Nakon rasprave je donijeta odluka da 6e se to pitanje raspraviti naknadno u 8. ili 9. mjesecu.

Ad.5.) Ravnateljica i tajnica iznijele su podatke o provedenom javnom pozivu zaizmjenl stolarije na
juZnoj strani zgrade Matidne Skole u Krapini. Po objavljenom javnom pozivu za dostavu ponuda
primili smo dvije ponude. Zaizvodad,a radova odabrana je Stolarija Zemljil iz Krapinskih Toplica.



Ad.6.) Preds,iednica Skolskog odbora upoznala je nazodne sa zahtjevom Dani.iele Pavii Wasal vezano

uz prelazak na rad iz podrudne Skole u Matidnu Skolu na radno mjesto uditelja povijesti.
-Ravnatel-jica izn..si da je Danijela Pavi6 Wasal prof.geografrje i povi-iesti. Prema Ugovoru o radu od

16.01 .1006. prinr ljena je na neodredeno radno vrijeme na mjesto uditelja povijesti i geogral'rje u

Poclrrrirrot skr-,li Donja Semnica. U prosincu 2019. podnijela je zahtjev zaprelazak na radu u Matidnu
ikolu cdje ce od 0l .09.2020" biti upraZnjeno radno mjesto zbog odlaska uditeljice Branke Gmov5ek u
rniror inu, Prema ugovoru o radu Branka GrmovSek ima zasnovan radni odnos na poslovima uditelja
ptrr i.jesti i zemljopisa. Organizacij arada i dono5enje odluke o tjednirn i godi5njirn zaduZenjima

uirtelja u nadleZnosti je ravnatelja Skole. Ovisno o strudnoj spremi i ugovoru o radu ravnatelj moZe

zaduziti uditelja u skladu sa potrebama za najbolju i najefikasniju organizaciju rada. Odluka o tjednirn

i godiSnjim zaduZenjima daje se Lrditeljirna nakon donoSertja Godi5njeg plana i programa rada koji se

prerna zakonu mora donijeti do 07.listopada. Gospoda Danijela se unaprijed Lali na odluku koja joS

niie ni donesena Sto stvarno nema nikakvog smisla.
Nakon rasprave je donijet zakljudak da 6e se o tom pitanju po potrebi raspravljati nakon 01.10.2020"

kad bude donijet Godi5n-ii plan i program rada i odluke o tjednorn i godiSnjem zaduZenju uditelja.

Ad.7.) Tajnica iznosi da (etno za sljede6u Skolsku godinu trebati zaposliti uditelja biologije na

odredeno radno vrijeme radi zamjene Marije Markovina koja je na porodiljnom dopustu, uditelja
geografrje Ll nepunom radnom vremenu zarad u Podrudnoj Skoli Donja Semnica, uditelja informatike
zarad s udenicima I.-lV razreda gdje se ove godine inforn,atike uvedena kao izbornipredrnet sa

satnicorn od 2 sata tjedno. Od naredne Skolske godine 1.a razred je zbog velikog broja udenika (32)

podijeljen na dva razreda (2.a i 2"c). Ukoliko narn u D.Semnici ostanu detiri dista razredna odjela I.-

IV. razreda trebat 6emo zaposliti I uditelja razredne nastave. Llkoliko bude forrnirana jedna

kombinacija, jedan uditel.i prijedi 6e na rad u Matidnu Skolu.

Ad.8.) Ispred aktiva uditelja razredne nastave uditeljica Marija Klasii uputila je pohvalu ravnateljici

Skole za iznimnu predanost i profesionalnost u radu.

Pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skolskog odbora zakljudila sjednicu"

Zavrieno u 13,10
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